
Auckland Chinese Methodist Church  

New Church Building Extension 

April 2022 – March 2023 

 

I understand our God will always provide in our time of needs. To express 

my love for God and my church, I prayerfully and faithfully make the follow-

ing offering pledge together with the other brothers and sisters in Christ in 

response to God’s Great Commission for the advancement of God’s king-

dom. I am willing to trust in our God with my offering pledge in supporting 

the new church building extension ministry. 

 

 

Offering Pledge: 

I / We will support ACMC New Church Building Extension. With a loving 

and trustworthy heart(s), I / We would like to pledge an offering amount of  

 

NZD$______________________________ 

 

in the next 12 months. 

 

 

Name ：__________________________________________________ 

 

Phone ：__________________________________________________ 

 

Email address：______________________________________________ 

 

Signature  ：______________________________________________ 

 

Date    ：______________________________________________ 

紐西蘭基督教華人衛理公會 鴻恩堂 

聖堂擴建與教育樓新建經費認獻表 

2022 年 04 月 ～ 2023 年 03 月 
  

我知道神一定是在我們需要的時候，按時供應給我們。我基於愛

上帝、愛教會的心；經過禱告、憑著信心，願意與眾弟兄姊妹一

起為主而活，為大使命來奉獻自己的本份。我也願意倚靠主，在

聖堂擴建與教育樓新建的事工上有份並參與建堂經費的認獻。 

 

 

奉獻心願： 

我／我們願意支持鴻恩堂聖堂與教育樓擴建工程。憑著信心和愛

心；在未來的 12個月奉獻 NZ $＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 

 

奉  獻  者：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿  

 

 

電  話：＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 

 

電  郵：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

 

 

簽  名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 日  期：＿＿＿＿＿ 


